

Digital Scale

数字电子秤



Operator Manual 操作指南

HOW TO USE THE SCALE

Place the scale on a rigid horizontal flat surface.

Press ON/OFF button to switch on the scale and wait until "0,0" is showed in the display screen. Please make sure the scale is under the environment with stable temperature.

怎么使用电子秤

安置电子秤在一个水平的平面上。

按下电子秤的开关按钮等待，直到"0.00" 显示在显示屏上。

确定电子秤在稳定温度的环境下。

HOW TO USE THE TARE FUNCTION

Tare function can make it easier to weight tiny things or liquid.

Press ON/OFF button to switch on the scale. Put the container of weighing object(s) on the center of the platform, wait until the screen becomes stable then press TARE button and the shows "0,0". Take the container off and put the platform.

Wait until the screen is table, the readout equals the weight of the weighing object(s).

怎么使用包装重量功能

包装重量功能可能使它更加容易衡量微小的物品或液体。

按下开关按钮。小心将容器放置在平台的中心，等待直到屏幕上限市的数字稳定后按下包装重量按钮，之后显示屏将显示"0.00"。将要秤重物品放入容器内，得出其数值。

HOW TO USE THE HOLD FUNCTION

Your scale could temporarily lock the display. When you put the weighing object(s) on the platform and have gotten the weight, press the hold button, the scale will show a small "hold" sign on the left of the screen and freeze the figure. Even if you take away the weighing object(s), the screen still shows the figure. To unlock the display, press "hold" button again.

怎么使用冻结功能您的电子秤能临时锁定显示

当您把要称的物品放在平台上并得到重量，按锁定按钮，电子秤将显示一个小"HOLD"标志在左边屏幕和将显示屏锁定。之后即使您这走称的物品，屏幕仍然显示该图。需要解开显示时，只要再按"HOLD"按钮即可。

HOW TO ACTIVATIE BACKLIT

Your scale is designed as automatic backlit control. Just turn on the scale, the backlit control. Just turn on the scale, the backlit is on; turn off the scale, the backlit is off, You can also press backlit button for more than 3 seconds for turn on/off the backlit.

怎么使用自动背灯显示

这款电子秤设计包含自动背灯显示，。只要打开电子秤后，该功能就会自动启动；打开电子秤，自动开始；关闭电子秤，自动关闭。

MAINTENANCE

Please avoid any exposure to extreme heat or coldness. Your sale works better when operated at normal room temperature.

Always allow the scale to acclimate to normal room temperature for at lease one hour before using.

Keep your scale in a clean environment. Dust, dirt, moisture, vibration, air currents and close distance to the other electronic equipment may cause an adverse effect on the reliability and accuracy of your scale.

Handle the scale with care. Gently apply all items to be weighted onto tray top. Although this Scale is designed to be quirt durable, try to avoid rough treatment as this may permanently damage the internal parts. Avoid shaking or dropping the scale. This is a precision instrument and must be handled with extreme care.

维护

请不要将电子秤暴露在极热或寒冷的环境中。最佳的使用是正常室温。如有特殊情况请为电子秤使用之前放在正常室温且干净的环境里一个小时。尘土，土，湿气，振动，气流和另一电子设备的距离也许导致对电子秤的可靠性和准确性产生影响。

小心放置电子秤，轻轻按选面板上的控制按钮。虽然这个标度被设计是耐久性，避免错误操作能保护内部零件，延长使用寿命。避免震动或掉落。

HOW TO CALIBRATE THE SCALE

Although your scale was calibrated before shipping, due to different gravity in different part of the globe, a form-time-to-time calibration will keep your scale always accurate. In the status of OFF, hold the MODE key and press ON/OFF button and release all buttons when the screen shows "CAL". Hereinafter the screen will show "0.0" and then a hexadecimal code, which is the internal code for weight zero. Wait until the internal code stays on a certain figure, press the MODE button and the screen shows the next standard weight to be placed on the platform. Please refer to the following standard weight for your model:

怎么校准标度

虽然您的电子秤在运输之前被校准了,但仍会受到在地球重力另外的影响,该功能将报正您的电子秤每次的使用准确性。在关闭状态的,先按住“MODE”,然后按下开关按钮,这时屏幕将显示"CAL",之后屏幕将显示"0.0"和然后一个十六进制代码,是内码为重量零。等待直到内码停留在某一图,这样检测正确的标准重量。参见以下标准重量为您的模型:

Model	Precision	Standard weight
Model Dw-50BX	50g/0.01g	50g
Model Dw-100BX	100g/0.01g	100g
Model Dw-150BX	150g/0.01g	150g
Model Dw-200BX	200g/0.01g	200g
Model Dw-250BX	250g/0.01g	250g
Model Dw-300BX	300g/0.01g	300g
Model Dw-350BX	350g/0.01g	350g
Model Dw-500BX	500g/0.01g	500g

Put the standard weight on the platform and wait until the internal code stays on a certain figure, press the Mode button, the screen shows "PASS", and the scale will automatically turn off itself. Please check availability of weights with the store you bought the scale from.

把电子秤放在平台上和等待直到数字停留在某一图,按“MODE”按钮,屏幕显示"PASS",电子秤自动关闭。请在商店购买时检查此项功能。

PRODUCT INTRODUCTION

The pocket scale type DW-250BX has a backlit LCD, is suitable for use at night. It is also protected by a removable transparent flip cover, which could be used as a container. The scale is built with graceful, small and handy appearance, easy to carry. It measures weight quickly and accurately and displays weight is gram(g), avoirdupois ounce(oz), troy ounce(ozt), or penny weight(dwt), totally 4 units. This series of scale is widely used in dispensaries, post offices, and jewelry stores.

产品特点

口袋标度类型 DW-250BX 装有 LCD, 是适当的至于使用在晚上。它包含透明盖子启保护作用。优美, 小巧和得心应手的设计, 容易携带。它迅速测量重量并且准确地和显示克 (g)、盎司 (oz)、ozt 或 dwt, 4 个计量单位。这系列电子秤广泛被应用在医药、邮局, 和商店等行业。

Shanghai Angelhood Co.,Ltd.

Bld.8 Hongmei Road No.4999,Shanghai China

ADD: 上海市虹梅南路 4999 号 8 号楼

ZIP: 201109

www.angelhood.com.cn

TEL: 86-21-51691855

FAX: 86-21-51687575

Email: shanghai@angelhood.com.cn